
BRM.0012.9.1.2018 

Protokół nr 31/2018 

posiedzenia Komisji Sportu i Młodzieży Rady Miejskiej  Inowrocławia,  

odbytego w dniu  29 stycznia 2018 r.   

w Urzędzie Miasta Inowrocławia,  ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

 

Posiedzenie Komisji otworzył i prowadził Pan Rafał Lewandowski - 

Przewodniczący Komisji, który na podstawie listy obecności stwierdził,  

że w obradach Komisji uczestniczy 4 radnych, co wobec ustalonego składu 

Komisji wynoszącego 4 osoby, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. 

 

Czas z trwania posiedzenia  8.00 - 9.00. 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Lewandowski Rafał  – Przewodniczący Komisji 

2. Piński Grzegorz   – Zastępca Przewodniczącego  

3. Kaźmierczak Patryk  – Członek Komisji 

4. Kopeć Jarosław    – Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

Magdalena Kaiser - Naczelnik Wydziału  Oświaty i Sportu i Wiesława Pawłowska 

- Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji. 
 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Omówienie imprez sportowych w Mieście na 2018 rok. 

2. Sprawozdanie z działalności Komisji za 2017 rok. 

3. Przedstawienie propozycji promocji Miasta poprzez Sport. 

4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

5. Sprawy bieżące. 

 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Proponuję, aby najpierw omówić punkt 1 i 3, a następnie kolejne.  

Kto z członków Komisji jest za taką zmianą? 
 

Głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0. 

 

Komisja porządek obrad przyjęła wraz z wniesioną poprawką (za - 4), 

przystąpiono do jego realizacji.  
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Ad 1.  

Omówienie imprez sportowych w Mieście na 2018 rok – załącznik nr 3  

do protokołu. 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

Program imprez sportowych na 2018 rok wzorem lat ubiegłych skierowany będzie 

zarówno do dzieci, młodzieży, jak i osób dorosłych. Wśród imprez znajdą się te  

o zasięgu lokalnym i regionalnym, ale nie zabraknie również wydarzeń  

o charakterze ogólnopolskim  i międzynarodowym.  

 Styczeń 

W ramach XXVI Finału Wielkiej Orkiestry Świątecznej Pomocy, który 

odbędzie się 14 stycznia w Hali Widowiskowo-Sportowej, odbędzie się towarzyski 

turniej siatkówki, natomiast na stadionie przy ul. Wierzbińskiego impreza pn. 

„Wielkie bieganie”.  

 Od stycznia do grudnia na stadionie przy ul. Wierzbińskiego trwać będzie 

ogólnopolska akcja „BiegamBoLubię” i „BiegamBoLubię Nocą”, w ramach której 

wszyscy chętni będą mogli sprawdzić swoje możliwości i poprawić kondycję.  

 Luty 

 W ramach ferii zimowych odbywać się będą imprezy, turnieje i zajęcia  

w Hali Widowiskowo-Sportowej, na lodowisku, na krytej pływali „Delfin”  

i ”Wodny Park”,  na kortach tenisowych oraz w salach gimnastycznych OSiR. 

 W tym samym miesiącu Inowrocław będzie gospodarzem Otwartego 

Pucharu Polski w Tańcach Nowoczesnych. 

 Marzec 

 W marcu na obiektach sportowych przy ul. Rakowicza odbędą się zawody 

łucznicze,  a na stadionie przy ul. Wierzbińskiego Wiosenny Charytatywny „Bieg 

po uśmiech”. 

 Kwiecień 

Po raz kolejny w kwietniu odbędzie się impreza z udziałem polskich 

olimpijczyków pn. „Polscy Olimpijczycy Dzieciom”, w której rywalizować oni 

będą w konkurencjach sportowych z uczniami inowrocławskich szkół.  

Oprócz tego w Hali Widowiskowo-Sportowej rozegrany zostanie Turniej 

Mistrzów Halowej Piłki Nożnej TKKF i Grand Prix Inowrocławia w brydżu 

sportowym. 

 Maj 

W maju odbędzie się największa impreza lekkoatletyczna - XI Bieg 

Piastowski z Kruszwicy do Inowrocławia. Biegowi towarzyszyć będą dodatkowe 

biegi  młodzieżowe oraz bieg na 5 km. Zmaganiom sportowców towarzyszą w tej 

imprezie występy zespołów muzycznych i tanecznych, działających przy 

Kujawskim Centrum Kultury. 

Również w maju ponownie zagości na obiektach Ośrodka i Rekreacji  

w Inowrocławiu „Parafiada”, w której udział wezmą sportowe reprezentacje parafii 

Archidiecezji Gnieźnieńskiej. 
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 Czerwiec 

Na czerwiec zaplanowana została impreza, która po raz pierwszy odbyła się 

w 2009 r.  i cieszy się corocznie dużym powodzeniem i zainteresowaniem - 

Ogólnopolski Festiwal Sportów Plażowych, podczas którego rozegrane zostaną 

turnieje piłki siatkowej, nożnej oraz ręcznej. Z tej samej okazji rozegrany zostanie 

mecz piłkarski reprezentacji mieszkańców miasta z radnymi, politykami  

i urzędnikami inowrocławskiego ratusza. 

 Lipiec 

 W ramach wakacji letnich dzieci i młodzież mogą wziąć udział podobnie jak 

zimą w turniejach, zawodach i imprezach w Hali Widowiskowo-Sportowej, na 

kortach tenisowych, basenie odkrytym oraz w Skate Parku, na ściance 

wspinaczkowej i parku linowym. 

 Sierpień 

Po raz kolejny w inowrocławskim Parku Solankowym odbędzie się impreza 

pn. „Solankowy Koszmar” - bieg z przeszkodami dla miłośników mocnych  

i ekstremalnych wrażeń. 

 Wrzesień 

Po raz siedemnasty w Inowrocławiu odbędzie się Międzynarodowa 

Spartakiada Osób Niepełnosprawnych pod honorowym patronatem Prezydenta 

Miasta Inowrocławia. W zawodach sportowych rywalizować będą zawodnicy  

z Warsztatów Terapii Zajęciowej oraz Domów Pomocy Społecznej.     

Również we wrześniu gościć będziemy uczestników corocznego Turnieju 

Koszykówki Mężczyzn o Puchar Prezydenta Miasta Inowrocławia oraz turniej 

koszykówki „Domino Cup”. 

 Listopad 

Po raz drugi w Inowrocławiu odbędzie się Bieg Niepodległości, 

Ogólnopolski Turniej Karate „Solno Cup” i zawody pływackie dla szkół - 

Memoriał Zygmunta Lewandowskiego, wielokrotnego zwycięzcy europejskich  

i światowych zawodów pływackich w kategorii masters.                            

Zgodnie z miejskim kalendarzem imprez sportowych na rok 2018, oprócz 

najważniejszych wydarzeń wskazanych powyżej, w Inowrocławiu odbędzie się 

blisko 200 imprez o charakterze sportowym i rekreacyjnym, których głównym 

organizatorem lub współorganizatorem jest Ośrodek Sportu i Rekreacji  

w Inowrocławiu oraz inowrocławskie stowarzyszenia kultury fizycznej. 

 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Otwieram dyskusję. 

 

Patryk Kaźmierczak – członek Komisji: 

Czy nie będzie sytuacja tak jak w ubiegłym roku, że biegi się nakładały? 

 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

Nie będzie takich sytuacji. Każdy bieg ma inne oznakowanie i są odpowiedni 

ludzie, którzy się tym zajmują.  
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Jest wszystko tak ustawione, że nie ma możliwości, żeby się pomylić. Każdy 

zawodnik ma czip, który go klasyfikuje do odpowiedniego biegu, otrzymuje 

również plan  biegu także widzi gdzie ewentualnie trasa się nakłada. W innym 

trybie wydajemy pakiety startowe, my ich obdarowujemy jak tylko możemy. 

Nawet najkrótsze trasy otrzymują koszulki i w nich biegną, każdy bieg będzie miał 

inny kolor koszulki. Ci, którzy pobiegną w półmaratonie muszą pobiec w swoich 

strojach, ponieważ dostaną pakiet dopiero na mecie, gdyż w ubiegłym roku była 

taka sytuacja, że zgłosiło się około 900 osób. Myśmy poczyniliśmy koszty, 

zakupiliśmy medale i dokupić koszulki, bo szykowaliśmy się na 700 osób,  

a w rezultacie przybiegło na metę 600 osób. Ludzie popłacili wpisowe, poodbierali 

pakiety i nie wystartowali, bo na przykład w tym dniu źle się czuł, albo coś 

wypadło, a inni dlatego, że zawsze tak robi. Kupują pakiet za 30 zł pierwszego 

dnia jak ogłaszamy nabór, a później podjeżdża i odbiera torbę z prezentami  

o wartości znacznie większej niż wpisowe.  

 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Nie wiem, czy radny Kaźmierczak już wspominał o tym, ale chodzi o to, żeby nie 

było takiej sytuacji jak w ubiegłym roku, że wbiegł zawodnik - zwycięzca  

z półmaratonu i nie został zauważony. Czyli rzeczywiście kolor koszulek jest 

bardzo ważny.  

 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

Tak, była taka sytuacja, bo nie spodziewano się, że tak szybko zawodnik wbiegnie 

na stadion i taki był ekstra czas. Niby wszystko zrobiliśmy, ale nie było informacji, 

ze zawodnicy są tam i tam, że za chwilę wbiegną na stadion itd. Myślę, że 

wystarczy, że dopracujemy organizacyjne i będzie wszystko dobrze.  

Muszę powiedzieć, że w tym roku nie mieliśmy żadnych negatywnych wpisów na 

portalach biegowych, a wręcz przeciwnie, że dbamy o zawodników, że spełniliśmy 

wszystkie oczekiwania. Dodam jeszcze, że co roku modyfikujemy potrzeby. 

Zaznaczę jeszcze, że w tym kalendarium nie ma imprez dotyczących działalności 

klubów. Czyli tam gdzie OSiR istnieje, współorganizuje i zapewnia warunki 

techniczne wszystkim klubom we wszystkich dyscyplinach sportu, tych, które są 

uprawiane na obiektach miejskich.  

Dodam, że ferie są bardzo fajnie zmodyfikowane. Na przykład „Pierwszy 

krok bokserski” jest realizowany przy ul. Andrzeja, ponieważ przejęliśmy salę – 

około 200 m
2
. Przekazaliśmy ją sekcji bokserskiej, która miała swą siedzibę na 

Pływalni „Delfin” w piwnicy. Nie było to zbyt korzystne, ponieważ  boks  

i pływanie, to nie po drodze. Doszliśmy do wniosku, że jeżeli wyjmiemy ich z tej 

piwnicy i dostaną swoja siedzibę, zresztą blisko pod naszym nadzorem, raz  

w tygodniu jest kontrola, sprawdzamy wszystko. Teraz do tej nowej siedziby 

weszła również sekcja MMA, która od niedawna jest w Inowrocławiu. Ale to jest 

na zasadzie podnajmu. OSiR wyraził zgodę na to, żeby Klub, który wynajmuje tą 

salę pobierał niewielkie opłaty i w zasadzie sala jest wykorzystana. A klub nie 

ponosi dużych kosztów.  
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W czasie ferii odbędzie się gala na lodzie. 

Bardzo dużo się dzieje w sporcie amatorskim  sporcie piłki nożnej. Będzie to mieć 

w ramach ferii. Oczywiście kulig  i wiele innych atrakcji, w zależności od sytuacji. 

Będą memoriały, w tym roku będzie memoriał Wiesława Szczepańskiego, wyścig 

kolarski po Inowrocławiu, memoriał Jaskólskiego i memoriał Kaźmierskiego. Są to 

osoby bardzo znane w Inowrocławiu ze swych osiągnięć sportowych  i działalności 

społecznej.  
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Mówimy o terenie Inowrocławia.  
 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

Tak, po Inowrocławiu. Trasa jest zaproponowana. Teraz szykujemy się do 

spotkania z Policją z Wydziałem Ruchu Drogowego, bo plan organizacji ruchu    

musi być przez nich zatwierdzany.  
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

A jakieś imprezy ponad regionalne? Czy Państwo coś planujecie? 
 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

9 lutego br. mamy zaplanowany mecz ligowy ekstraklasy w siatkówkę, 

mistrzostwa Polski w czwórboju lekkoatletycznym szkół podstawowych,  imprezę 

ogólnopolską pn. „Sprawny Miś” dla dzieci szkół podstawowych, impreza pod 

patronatem Legii Warszawa, gala sukien ślubnych, kabarety, itd. 
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są jeszcze pytania do przedstawionego materiału? 
 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

Dodam jeszcze, że powraca Parafiada. Ksiądz Prymas napisał do Prezydenta 

prośbę o wznowienie uzasadniając, że była to bardzo wspaniała impreza. Odbędzie 

się, ale nieco zmieniona.  

Chcielibyśmy jeszcze więcej imprez o randze ogólnopolskiej, ale niestety nie ma  

środków. 
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Na koniec chciałbym zapytać, bo jak wiadomo Noteć i Cuiavia organizują różne 

turnieje, a co z Goplanią? Czy zwracali się o dofinansowanie? 
 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

Nie, nie zwracali się o żadne środki. 
 

Patryk Kaźmierczak – członek Komisji: 

Oni są zapraszani na turnieje. 
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Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Tak, to wiem, ale chodzi mi o to, że nie są głównymi organizatorami.  
 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

Myślę, że nie mają pieniędzy, a to wszystko kosztuje. Nie ma również osób, które 

angażowałyby się w rozwój Goplani, oprócz Prezesa. Natomiast w innych klubach 

widać zaangażowanie wielu osób i to procentuje. 
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Nie widzę więcej chętnych do zabrania głosu, przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem przedstawionego materiału? 

 

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0.  

 

Materiał został przyjęty przez Komisję.  

 

Ad 3.  

 

Przedstawienie propozycji promocji Miasta poprzez Sport – załącznik 

nr 4  do protokołu. 

 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

Sport,  jako narzędzie wspomagające budowanie pozytywnego wizerunku, 

pozwala na przyciągnięcie uwagi nie tylko kibiców, ale też potencjalnych 

inwestorów, reklamodawców, sponsorów i turystów. Promocja poprzez sport jest 

jednym z podstawowych i najefektywniejszych działań mających na celu 

podkreślenie znaczenia miasta w regionie oraz kraju. Marketing sportowy jest 

alternatywną formą dla tradycyjnych działań promocyjnych i co najważniejsze 

jedną z najtańszych. Dlatego też w jak największym stopniu wykorzystywać 

należy potencjał marketingowy sportu, który pozwoli na budowę przewagi 

konkurencyjnej nad innymi miastami o podobnej specyfice. Realizowane 

przedsięwzięcia sportowe związane są zarówno z inicjatywami na skalę lokalną jak 

również ogólnopolską. Dotyczy to sportu młodzieżowego oraz sportu w pełni 

profesjonalnego. 

Ważnym elementem promocji poprzez sport są kluby sportowe działające na 

terenie miasta, których zawodnicy osiągają wysokie wyniki sportowe 

indywidualnie bądź prowadzą rozgrywki na wysokim poziomie i są  

w największym stopniu utożsamiane z danym miastem. Przykładem mogą być 

inowrocławscy karatecy, którzy niezmiennie od lat, zdobywając najwyższe miejsca 

na podium na imprezach krajowych, europejskich i światowych, promują  

i rozsławiają nasze Miasto. Pozytywny wizerunek Miasta kreują też swoimi 

osiągnięciami inowrocławscy sportowcy dyscyplin indywidualnych, np. Norbert 

Kobielski – lekkoatleta, obecny mistrz Polski juniorów w skoku wzwyż, Krystian 

Giera – tegoroczny brązowy medalista mistrzostw świata w parakolarstwie, czy 

Michał Pomieciński – zawodnik Towarzystwa Gimnastycznego „Sokół”, od kilku 
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lat medalista europejskich i światowych zawodów w kickboxingu w kategorii 

juniorów, a obecnie seniorów. 

Efektywny marketing sportowy nie opiera się jedynie na promocji za 

pośrednictwem klubów działających w danym mieście. Istotne jest również 

podejmowanie inicjatyw związanych z realizacją imprez sportowych własnych 

oraz współorganizowanych. Dzięki temu udział w tych imprezach biorą sportowcy 

indywidualni czy zespoły cieszące się uznaniem i sławą w Polsce i na świecie. 

Promocja wewnętrzna i zewnętrzna miasta Inowrocławia związana jest  

z organizacją imprez lokalnych, o charakterze rekreacyjno-sportowym, 

skierowanych w szczególności do dzieci i młodzieży. Wśród najważniejszych 

wymienić należy: Parafiadę Archidiecezji Gnieźnieńskiej, zawody pływackie, 

reaktywowaną akcję „Bieg po zdrowie”, Międzynarodową Spartakiadę Osób 

Niepełnosprawnych itp.  

 Mając jednak na uwadze działania promocyjne skierowane do większego 

grona odbiorców (regionalnych, ogólnopolskich), Inowrocław od lat organizuje 

cykliczne imprezy sportowe, w których uczestniczą zawodnicy z różnych 

dyscyplin z całej Polski, a także z zagranicy. Do nich należą: Bieg Piastowski, 

Turniej Koszykówki o Puchar Prezydenta Miasta Inowrocławia, Ogólnopolski 

Festiwal Sportów Plażowych itp. 

 Duży wpływ na wypromowanie Miasta w skali kraju mają widowiska 

sportowe o najwyższej randze. Niedawno Inowrocław gościł uczestników 

zawodników 31. Młodzieżowych Mistrzostw Polski w Lekkiej Atletyce, czy 

zawodniczki Mistrzostw Polski Kadetek w Tenisie Ziemnym. Byliśmy też 

gospodarzami X Ogólnopolskich Igrzysk dla Osób po Transplantacji  

i Dializowanych. W bieżącym roku, imprezą o podobnym wymiarze sportowym 

może stać się Ogólnopolski Finał Czwórboju Lekkoatletycznego. Trwają właśnie 

ustalenia w sprawie przyznania naszemu Miastu wspomnianej imprezy. Poprzez 

takie wydarzenia marka naszego Miasta zyskuje na wartości i staje się bardziej 

rozpoznawalna. Dalsze kierunki działań promocyjnych powinny być związane 

również z realizacją podobnych przedsięwzięć o dużym zasięgu, które zapewnią 

ciągłość istnienia w świadomości potencjalnych odbiorców.  
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego Materiału? Nie widzę chętnych do zadawania 

pytań. Ja chciałbym zapytać odnośnie marketingu sportowego. 

Zastanawiam się, jak to jest w klubach? Moim zdaniem brakuje marketingowca, 

który by pokierował odpowiednio, czy starałby się o sponsora. 
 

Wiesława Pawłowska – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

Już dawno komercja weszła do sportu, wiadomo to już od dawna. Trudno jednak 

uświadomić niektórym klubom w Inowrocławiu, że to jest fakt oczywisty iż trzeba 

walczyć o sponsora, o pieniądze, po prostu o swój byt.  
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Czyli kluby muszą się wziąć do pracy w powyższym aspekcie.. 
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Wiesława Pawłowska – Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji: 

Tak powinno być, ale niektórzy ludzie uważają, że im się wszystko należy i nie 

muszą nic robić. Trzeba im uświadomić, że tak nie jest, muszą dać coś od siebie.  

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Dziękuję za przedstawienie materiału. Przystępujemy do głosowania. 

Kto z członków Komisji jest za przyjęciem przedstawionego Materiału? 
 

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wtrz. się – 0.   
 

Materiał został przyjęty przez Komisję.  

 

Ad 2 
 

Sprawozdanie z pracy Komisji Sportu i Młodzieży za 2017 rok. 
 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Z przyczyn technicznych nie zostało przekazane sprawozdanie z pracy Komisji 

Sportu i Młodzieży za 2017 rok, proponuję, żebyśmy spotkali się w dniu sesji  

i przyjęli to sprawozdanie.  

Czy wyrażacie panowie zgodę? 

  

Głosowanie:  za – 4, przeciw – 0, wtrz. się – 0.   

 

Członkowie Komisji wyrazili zgodę. Przyjęcie sprawozdania nastąpi w dniu sesji. 

 

Ad 4. 

 

Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

Przedstawił odpowiedzi na następujące wnioski Komisji: 

 Odpowiedź w sprawie budowy placu zabaw przy Szkole Podstawowej nr 8 – 

załącznik nr 5  do protokołu. 

 Odpowiedź w sprawie „Remontu bieżni przy Szkole Podstawowej nr 4” – 

załącznik nr 6  do protokołu. 

 Odpowiedź w zakresie zabezpieczenia w budżecie Miasta Inowrocławia na 

2018 rok środków finansowych na dofinansowanie rozpowszechniania 

wizerunku miasta poprzez działalność sportową przez Klub Sportowy Cuiavia 

Inowrocław –  załącznik nr 7  do protokołu. 

 Odpowiedź w zakresie zabezpieczenia w budżecie Miasta Inowrocławia na 

2018 rok środków finansowych na budowę zadaszonego lodowiska – 

załącznik nr 8  do protokołu. 
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Ad 5 

 

Sprawy bieżące. 

 

Rafał Lewandowski – Przewodniczący Komisji: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

dzisiejszej Komisji. 

 

 

Przewodniczący 

Komisji Sportu i Młodzieży 

 

Rafał Lewandowski 

 
Protokółowała 

 

Maria Legwińska 


